
projekt 

 

Protokół nr 8/25 

posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 20 stycznia 2025 r. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych, 

kierowników, dyrektora, radcę prawnego, dokonała wiceprzewodnicząca komisji Spraw 

Społecznych Małgorzata Lipczyńska. Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2025 o godz. 16:00, a 

zakończono o godz. 16:32 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.  

Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 7 członków komisji. 

Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za 

pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi załącznik do nin. 

protokołu). Wiceprzewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. Obrady 

odbyły się w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-

Koźlu.  

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

 

Obecni: 

1. Marzanna Gądek-Radwanowska 

2. Elżbieta Kozakiewicz 

3. Anna Kras 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska - nieobecna  

7. Marek Piasecki 

8. Marcin Wołyniec 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Jolanta Goliat, zastępca dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie 

Koźlu; 

2. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Sylwia Jasińska, zastępca Kierownika Wydziału Straży Miejskiej i Zarządzania 

Kryzysowego; 

5. Tomasz Radłowski, zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych w 

Kędzierzynie Koźlu. 

 

proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 7/24 z dnia 9 grudnia 2024 r.  

4. Informacja dotycząca opieki nad osobami bezdomnymi w okresie zimowym – temat 

wynika z planu pracy komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zakończenie obrad. 
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Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

po terminie wysyłki wpłynęły dokumenty: 

 

1) projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących 

 w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle: 

2) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata      

2025-2027 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał - en bloc (Zaopiniowanie projektu 

uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle, jako punkt – 5; 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2025-2027 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle, jako punkt – 6). 

 

Radna Halina Mińczuk z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, 

oddała głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec, Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

 

3. Przyjęcie protokołu nr 7/24 z dnia 9 grudnia 2024 r.  

4. Informacja dotycząca opieki nad osobami bezdomnymi w okresie zimowym – temat 

wynika z planu pracy komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

6.    Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2025-2027 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

7.    Sprawy bieżące. 

8.    Zakończenie obrad. 

 

 

Ad  3.  

Przyjęcie protokołu nr 7/24 z dnia 9 grudnia 2024 r. 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

projekt protokołu zostały przesłany na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. 

Zapytała, czy ktoś wnosi uwagi do ww. projektu protokołu, wobec braku uwag 

zaproponowała, aby komisja przyjęła protokół nr 7/24. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 7/24 z dnia 9 grudnia 2024 r. 
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Radna Halina Mińczuk z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec, Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Ad 4.  

Informacja dotycząca opieki nad osobami bezdomnymi w okresie zimowym – temat 

wynika z planu pracy komisji (Informacja nr DPŚ.433.69.2024 stanowi załącznik do nin. 

protokołu) 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

informacja została przesłana radnym na portal eSesja, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił 

pytań, przewodnicząca zaproponowała, aby komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację.  

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt 

uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że 

projekt uchwały został przesłany radnym na portal eSesja, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił 

pytań, przewodnicząca zaproponowała, aby komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 6 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2025-2027 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi 

załącznik do nin. protokołu). 

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że projekt uchwały 

został przesłany radnym na portal eSesja, otworzyła dyskusję.  

 

Radny Marek Piasecki zwrócił uwagę, że pomimo, że ubywa mieszkańców gmina wydaje 

coraz więcej na ten program, wskazał  problem bezrobocia w 2023 były 2272 osoby 

bezrobotne i tendencja jest spadkowa. Wolnych miejsc w Urzędzie Pracy jest 233 a liczba 

podjęć pracy to 103 osoby. Wygląda na to, że osoby nie są zainteresowane podjęciem pracy. 

To właśnie system opieki społecznej powoduje, że osoby nie szukają pracy lub szukają pracy 

bez umowy lub jak sąd wskaże obowiązek podjęcie pracy, aby nie utracić dodatków.  Należy 

wypłacać mniejsze środki, aby ludzie zmieniali sposób życia i uczyć ich samodzielności. Bo 

zdarza się że w rodzinach, trzy pokolenia nie chcą pracować. Wiele osób chce pracować bez 

umowy, aby nie stracić dodatków finansowych i materialnych.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że dane przedstawione 

w projekcie uchwały dotyczą lat cowid-owych. Coraz więcej osób choruje na depresję i boi 

się podjąć pracę i ważne jest wsparcie psychologiczne oraz warsztaty uświadamiające, ze 

praca jest ważna i nie można polegać na zasiłkach. Ludzie nie myślą o przyszłości, żyją dniem 

dzisiejszym, a czas emerytalny będzie dla nich przerażający, gdyż każdy przepracowany dzień 

daje środki na starość.  

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska dodała do słów przedmówcy radnego Marka 

Piaseckiego,że to zjawisko zaczęło się po 89 roku, ma ono charakter narastający. Obserwuje 

się tzw. dziedziczone bezrobocie, jako styl życia. Obecnie zaproponowano pomoc 800+, 

przyznawane jest każdemu dziecku, należy zmienić system, ale to należy zmienić wyżej niż 

na poziomie gminnym. Osoby nie pracujące powinny mieć obowiązek uczestniczenia w 

programach edukacyjnych, że należy pracować, aby otrzymać godne emerytury. Należy 

zmienić system przyznawania 800+. Osoby muszą być reedukowane zawodowo. A osoby 

korzystające z pomocy finansowej państwa, w czasie emerytury nie będą mieli środków do 

życia, po raz kolejny będą na utrzymaniu państwa. Ludzi należy edukować i wskazywać drogi 

rozwoju, niż proponować tylko pomoc finansową.  

 

Jolanta Goliat, zastępca dyrektor MOPS poinformowała zasiłkach celowych na zakup 

żywności poprzez regulamin, w zależności od potrzeb każdej rodziny indywidualnie. 

Mobilizują osoby aby samodzielnie zabezpieczyli swoje potrzeby. Dzieci przebywające w 

świetlicy zostały objęte pełnym obiadem. Poinformowała o wielu formach pomocy 

proponowanych przez MOPS oraz wszystkich instytucji działających wspólnie, aby w 

rodzinach wprowadzić zmiany, poprzez udzielania wsparcia, robienia wywiadów rodziny są 

zabezpieczone i zdiagnozowane, poprzez asystenturę. Poprzez zachęcanie do podjęcia pracy. 

Motywację do zatrudnienia udzielają również pomocy merytorycznej, z doradcą zawodowym, 

materialnej, wsparciu psychicznemu a na końcu jest wsparcie finansowe. Osoby bez pracy 

znajdują się w różnej sytuacji psychicznej i zdrowotnym. Proponowane są prace społeczno-

użyteczne i kierowanie do zatrudnienia. Co rocznie 35 osób długotrwale bezrobotnych jest 

aktywizowanych.  

 

Wiceprzewodnicząca komisji Małgorzata Lipczyńska poinformowała, że rodzice nie muszą 

się rozliczać z pieniędzy 800+. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2025-2027 dla Gminy Kędzierzyn-Koźle.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie 7 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

 Ad 7.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Wskazanie przedstawiciela Rady Miasta do komisji rozstrzygającej oferty/konkursy na 

realizację programów polityki zdrowotnej objętych Programem Ochrony Zdrowia na lata 

2023-2025. 

 

Radna Halina Mińczuk wskazała kandydaturę radnej Małgorzaty Lipczyńskiej jako 

przedstawiciela Rady Miasta do komisji rozstrzygającej oferty/konkursy na realizację 

programów polityki zdrowotnej objętych Programem Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025. 

 Radna Małgorzata Lipczyńska wyraziła zgodę.  

Głosowano w sprawie: 

Radna Małgorzata Lipczyńska  przedstawiciel do konkursów w ramach Programu Gminnego 

-do komisji rozstrzygającej oferty/konkursy na realizację programów polityki zdrowotnej 

objętych Programem Ochrony Zdrowia na lata 2023-2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Odulińska 

 

Ad 8.  

Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodnicząca komisji Spraw Społecznych Małgorzata Lipczyńska podziękowała za 

obrady i zakończyła komisję  o godz. 16:32 tego samego dnia. 

 
 

 

 WICEPRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

                                                                            Małgorzata Lipczyńska 

Przygotował(a): Anna Dworaczek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


